
Referat styremøte FAU Bispehaugen
Tid: Mandag 26. februar 2024 kl 18.00 - 20.00
Sted: Bispehaugen skole, lærerværelset
Deltagere: FAU-styret. (Hovedvalgt spør vara ved forfall. Vara kan møte ved ønske om å
holde seg orientert.) FAU-leder fra forrige år og eventuelt andre representanter.
Kommende møtedatoer: ?
Tilstede (trinn): Torstein (7), Camilla (3), Ingrid (6), Merethe (5), Gunn (1), Elling (2)

Saksliste

Nye saker nummereres fortløpende. Gamle saker som har en historikk fra tidligere, beholder
sine saksnumre.

● Valg av referent: Merethe Skjelfjord Kristiansen
● Godkjenning av møteinnkallelse

08.24 Runde rundt bordet- status ulike trinn
1. Har hatt foreldremøte. Hadde tema om hva vi som foreldre kan

gjøre for å bidra til et godt miljø. Positivt møte, flott at lærerne tok
kontakt med trinnkontakter i forkant.
Spørsmål omkring bruk av skjerm til lunsj, se sak 16.24.

2. Har arrangert juletrefest. Opptatt av trafikksituasjonen. En opplevd
farlig situasjon ble tatt opp av avisa Nidaros. Bydrift melder at
gjennomsnittsfarten er innafor normalen. Se sak 16.24

3. Har foreldremøte i morgen. Trinnkontakter har laget tema sammen
med lærere

4. Ikke tilstede
5. Har hatt foreldremøte med skoleteamet. Miljøet er kanskje noe

bedre/uklart. Har hatt spillkveld og planlegger klassefest/disko
6. Har vært mye fokus på de nye skolereglene og meldinger som

sendes med hjem. Se også sak 11.24
7. Kommende foredreldremøter- også sammen med Skoleteamet.

bedre samspill mellom klassene, situasjonen har stabilisert seg

09.24 Juletrefest
Oppsummering og kostnader
Samlet fest for 1-4 trinn ble gjennomført 21. januar. Dette er vel sent.
Arrangørklassene må starte planleggingen på et tidligere tidspunkt.
Økonomi: kr 1688,- i underskudd.

For fremtidige juletrefester: Vi låser dag i årshjulet til første eller andre
helg i januar, avhengig av juledagene.

FAU vil i fremtiden ha “betalt det du kan” på alle sine arrangement på
skolen.

10.24 SFO innstramming

Det er strammet inn på bruken av “plass inntil 12 timer” for elever på 1. og



2. trinn. Brev kom med en og en halv ukes varsel og er iverksatt etter
vinterferien. Elever med halv plass på 1. og 2. trinn har nå kun plass fra
skoleslutt til kl 15:45 daglig. Plass på morgenene er ikke tillatt og i skolefri
uker kun mandag og tirsdag 08:15-15:45. Vedtak om innstramming er
politisk, men det er opp til den enkelte skole å bestemme når på dagen
SFO er åpen for barn som har gratis plass

FAU reagerer på at beskjeden kom med kort varsel og at hverken FAU
eller Brukerråd var hørt i saken. I følge vedtektene til SFO skal “Endring
av åpningstider skal være drøftet i brukerråd.”

FAU tar opp saken i Brukerråd 4. mars.

11.24 Sak: Nye retningslinjer for skolereglement

Tilbakemeldinger til FAU er at det er vel mye fokus på straff etter
innskjerpingen, og vi er usikre på om det har den ønskede effekten.Når
det blir mange tilbakemeldinger på småting så slutter flere å forholde seg
til dem. En konsekvens er at man risikerer å oppdra til den negative
adferden. Barna snakker seg imellom om dette. Meldingene som sendes
hjem bør kanskje nyanseres slik at effekten ikke uteblir.

Eksempel på felles avstraffing på 6. trinn, hvor guttene utestenges fra den
praktiske delen av mat og helse. “Straffen” er å ha KRLE og norsk. Dette
er uheldig både i form av å utestenge urolige elever fra en arena hvor de
kan oppleve mestring (ikke skole-benk) og ved å sette “straff-fokus” på
andre fag som allerede kan oppleves vanskelig for enkelte.

FAU tar opp saken i brukerråd mandag 4. mars. Vi etterlyser også skolens
helhetlige skolereglement.

12.24 Oppfølging møte med rektor i januar
- brukerråd
- måking rundt skolen

Rektor var ikke tilstede på møtet.

13.24 Dusjing ifm med gym
FAU ønsker at Bispehaugen skole legger tilrette for at elever på alle trinn
dusjer etter gym. Dette innebærer at det settes av tid i gymtimen til
dusjing og at elever som ikke dusjer ikke kan gå hjem tidlig feks.

Dusjing har et hygienisk aspekt som er viktig for eldre elever, og for de
yngre er det et poeng å starte med felles dusjing tidlig for å etablere
gode vaner og skape et naturlig rom for ulike nakne kropper. Det
forutsettes at det er trygge voksne i nærheten og som setter rammer for
riktig oppførsel.

FAU erkjenner at fotografering i dusj kan være et problem, men de ulike
trinnene har ulik erfaring omkring dette og om dusjing gjennomføres. Vi
har derfor tro på at skolen kan jobbe med å ivareta trygge dusjforhold for
elevene.



14.24 Trivselslederkortet:
Spørsmål om Trivselslederkortet som trivselslederne får. Det er knyttet
en del rabatter til kortet, og kommersiell aktør står bak.

FAU tar dette videre i Brukerråd 4. mars.

15.24 Årsmøte forberedelse

Saken ble utsatt til neste møte.

16.24 Eventuelt

Skjermbruk
Bruk av skjerm i skolen er et stadig tilbakevendende tema fra foreldre.
Særlig settes det spørsmål ved bruk av skjerm til mat og ukritisk bruk
som belønning og kos.

FAU ønsker til neste møte å få en skriftlig oversikt over skjermbruk på de
ulike trinnene, både den som gjelder skjerm som læringsressurs og
“hvilepute”.

FAU ønsker også å utfordre skolen til å ha en skjermfri måned når det
gjelder matpauser, kosetimer, belønning etc. (altså ikke som
læringsresurs).

Trafikk
Trafikksituasjonen på skoleveg er også et stadig tilbakevendende tema
fra foreldre. Mye er tatt opp tidligere og skole og FAU er i dialog med
kommunen og Møllenbergprosjektet om dette.

Imidlertid ligger større tiltak lengre frem i tid og FAU ønsker å se på
muligheten for konkrete strakstiltak.

Kan blinkelampe slik de har på Singsaker være aktuelt i Nonnegata ved
skolen? Elling sjekker muligheter

Snølagring ved gangfelt
Fortauet rundt skolen er dårlig måket og enden av gangfelt brukes til
oppsamling.
Finnes det retningslinjer for måking rundt skolen? Kan skolen selv ta et
ekstra tak på fortau?
FAU oppfordrer foreldre til å melde avvik inn til Trondheim bydrift.

Dør inn til sokkel førstetrinn
Døra til første etg er for tung for elever, mange greier ikke å åpne. Dette
er uheldig med tanke på mestring og ikke minst nødssituasjoner.
Det er også en lekkasje eller noe i takrennen over døren slik at det
renner mye vann ned ved regnvær. Dette skaper også tidvis glatt asfalt.
Inne i garderoben er det to større hull i veggen.

FAU ber skolen om å utbedre disse skadene og situasjonen med døren.

https://www.trondheim.kommune.no/henvendelser/


Generelt

Inviter rektor til møter. Legg ut møtereferater fortløpende, og helst før neste møte. Legg
gjerne ut forhåndsvarsel av styremøter på FAUs og trinnenes Facebook-sider for å åpne
for innspill.


